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Sak 3323: Godkjenning av innkalling, sakspapirer og 1 

protokoll 2 

 3 

Vedtak 1: Innkalling godkjennes. 4 

Vedtak 2: Sakspapirer godkjennes. 5 

Vedtak 3: Protokoll fra Campustingmøte 3 godkjennes. Det bemerkes at det er forskjell på 6 

«ikke møtt» og «meldt forfall». Dette korrigeres i protokollen før den publiseres.  7 

 8 

Sak 3423a: Supplering av Campustinget 9 

 10 

Ved valget i mars 23, stilte 8 kandidater til 11 plasser. Nå har flere kandidater meldt sin 11 

interesse til de resiterende tre vara-plasser i Campustinget i Harstad.  12 

 13 

Vedtak: Campustinget gjennomfører suppleringsvalg av Campustingets resterende plasser 14 

med bakgrunn i mottatte kandidaturskjemaer og kandidaturer som fremmes under møtet. 15 

 16 

Sak 3423b: Utnevning av tellekorps til suppleringsvalget 17 

 18 

Vedtak: Campustinget utnevner et tellekorps som består av Rolf Erik Forseth og Tone 19 

Christoffersen. 20 

 21 

Sak 3423c: Valg av varamedlemmer til Campustinget 22 

 23 

Campustinget i Harstad gjennomførte suppleringsvalg på tre varaplasser i CTiH. Fire 24 

kandidater stilte til valg og disse presenterte seg i møtet med sine valgtaler. De fire 25 

kandidatene er Helen Michel Moe, Stian-Andre Kristoffersen, Mina Thu Lilleberg og Cherie 26 

Holand.  27 

 28 

Valg av andre vararepresentant: Stian-Andre Kristoffersen velges som andre vara i 29 

Campustinget.  30 
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Valg av tredje vararepresentant: Mina Thu Lilleberg velges som tredje vara i 31 

Campustinget.  32 

Valg av fjerde vararepresentant: Cherie Holand velges som fjerde vara i Campustinget.  33 

 34 

Sak 3523: Samarbeid med Egon 35 

Campustinget i Harstad har inngått et samarbeid med Egon Harstad rundt ekstra leseplasser 36 

og gode rabatter på kaffe og mineralvann.  37 

 38 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 39 

 40 

Sak 3623: Adventskalender på sosiale medier 41 

 42 

Mørketiden, eksamen og advent nærmer seg og i den anledning ønsker 43 

kommunikasjonsrådgiver å gjøre noe artig på sosiale medier. Planen er å arrangere en 44 

adventskalender en gang pr uke frem mot jul, men konkurranse fra 1. søndag i advent til 45 

torsdag, hvor premier hentes fredag. AU har drodlet litt rundt premier og har flere idéer. 46 

 47 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert.48 
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Sak 3723: Evaluering av TK23 1 

 2 

 3 
Tillitsvalgtkonferansen ble gjennomført i september/oktober, og det er laget evaluering fra 4 
hovedtillitsvalgt, AU og fra deltagere. Saken er en diskusjonssak, og det tas en runde rundt 5 
bordet for å få innspill til evaluering for forbedringer til neste runde.  6 
 7 

• Totalt sett veldig godt fornøyde.  8 

• Det er mye ansvar på hovedtillitsvalgt, og i overlapp til ny, bør man se på om arbeidet 9 
kan påbegynne tidligere, f.eks i april 10 

• For å lette arbeidsmengden, kan også ansvaret for gjennomføring spres på flere.  11 

• TK23 var todelt, en faglig bolk og det sosiale, og dette burde nok også komme frem 12 

under planleggingen av et slikt arrangement. Det å skulle planlegge både for et godt 13 

faglig opplegg og skulle skape givende sosiale arenaer blir mye på en persjon, og det 14 
burde nok være slik at én person jobber med det faglige aspektet ved konferansen, 15 

mens én person jobber med det sosiale. 16 

• Har også besøkt konferansen som ble avholdt i Narvik, den ble avholdt på en 17 

ettermiddag/kveld og hadde samme antall deltagere som i Harstad.  18 

• Forslag om at en arbeidsplan utvikles av AU og orgkons med plan for oppgaver og 19 

gjennomføring av TK24 20 

• Flere ice-breakere var savnet for å bli bedre kjent på kryss og tvers mellom kull 21 

• Ønskelig at det som ble presentert, blir delt med tillitsvalgte i etterkant 22 

• Det var et savn at det ikke var flere ansatte representert foruten foredragsholdere fra 23 

Tromsø. Dette var et ønske, og hovedtillitsvalgt oppfattet positivitet rundt dette fra de 24 
ansatte, men fikk avslag to uker før TK på grunn av at arrangementet var i en helg. 25 

Dette er en utfordring i flere fora, og jobbes nå med tiltak i samarbeid med Levende 26 

campus, og utfordringen skal diskuteres på Campusmøte nå på fredag.  27 

• På sosialt kveldstid var det lagt opp til barbesøk på utested med 20 års aldersgrense, 28 

og det var synd for de som var under 20. Dette tas med på erfaringer til neste år, hvor 29 

man er mer obs på dette. 30 

• Ang økonomi så ble det ikke søkt NSO, da rutinene der gjør det vanskelig å søke. Det 31 
er ikke søknadsfrist hos NSO, og søknaden må opp til vurdering i SP før den sendes 32 

NSO. Det kan vurderes å søke tidlig ang neste år for å sikre at det er mer ekstern 33 
finansiering på plass til neste år.  34 

 35 
 36 
Campustinget takker for alle evalueringspunkter.  37 
 38 
 39 
 40 
 41 
 42 
 43 
 44 
 45 
 46 
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 47 
 48 

Sak 3823: Kort om Studentparlamentets møte 2 49 

 50 

Studentparlamentet arrangerte sitt andre parlamentsmøte i oktober, hvor 5 av representantene 51 

er fra Harstad, noe som er veldig gledelig.  52 

 53 

På sakslisten var blant annet behandlingen av Studentparlamentets høringssvar til den interne 54 

høringen til fornyelse av UiTs studie- og emneportefølje, samt vedtak om ny resolusjon med 55 

fokus på de etiske retningslinjene som finnes ved UiT.  56 

 57 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert.58 
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Sak 3923: Resolusjon om Havnegata 11 1 

 2 

Møtet ble introdusert for begrepet resolusjon, som er en uttalelse studentdemokratiet kan 3 

utstede i enkelte tilfeller for å sette ekstra søkelys på et problem eller en utfordring. 4 

 5 

Studentparlament vedtok en resolusjon på vegne av Campustinget i Harstad i 2018, denne er 6 

nå foreldet, og det er ytret et ønske om å se på mulighet for å skrive en ny resolusjon.  7 

 8 

Møtet ble orientert om litt av arbeidet og prosessene som har pågått siden 2017. Det er flere 9 

faktorer som spiller inn på forsinkelsen av prosessen, men utad virker det nå som det hele har 10 

stagnert. Det kom spørsmål om hvorvidt resolusjonen fra 2018 ble svart ut, men det ble den 11 

ikke.  12 

 13 

Møtet diskuterte tanker rundt parkeringsplasser som forsvinner og nedskalering av campus 14 

ved oppsigelsen av Havnegata 1. Det er allerede trangt om leseplasser og stor mangel på 15 

grupperom. Det er et ønske om å rette et fokus mot de samlingsbaserte studentene, at disse vil 16 

nyte godt av fysisk undervisning, men da må det være plass til dem. Kan man klare å få med 17 

ansatte på dette, eller ønsker de færre studenter på campus og mer digital undervisning? 18 

 19 

Det tidligere forumet for campusutvikling, hvor også studenter deltok, er lagt ned, og man 20 

jobber nå med flere mindre prosjekter parallelt, som muligens er lettere gjennomførbart 21 

kostnadsmessig. Det er likevel utfordringer knyttet til at studentene i fremtiden kanskje mister 22 

lokalet til Ludo og datalaben.  23 

 24 

Det er ennå ikke er nok studentboliger i Harstad og de på restopptak har ikke sjans på å få 25 

bolig. Dagens dekningsgrad på studentboliger er knappe 15%, hvor standard er 20%. l 26 

 27 

Det kom et innspill om å tenke helt annerledes på vinklingen. Kanskje er ikke boliger i 28 

Havnegata 11 det riktige – kanskje bør Samskipnaden prioritere utvikling og utbygging av 29 

eksisterende bygg. Rådyrveien er svært forfallent i påvente av Havnegata 11.  30 

 31 
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Likestilling av studentboliger er viktig. I de andre byene har de egne trivselsverter, det 32 

mangler i Harstad. Man bør få det samme tilbudet uavhengig av campus man bor på.  33 

 34 

Et innspill fra møtet var å gjennomføre en spørreundersøkelse blant studentmassen for å 35 

innhente faktagrunnlag til det videre arbeidet. Hva er ønskene til studentene?  36 

 37 

Ønsket fra møtet er at AU bearbeider innspill fra dagens møte til et utkast til resolusjon sånn 38 

at denne kan vedtas på neste møte og sendes til Studentparlamentet. Fristen er i desember da 39 

den forrige foreldes. AU gjør vurdering om de har kapasitet til å følge opp rundt et forslag til 40 

resolusjon som kan oversendes Studentparlamentet.  41 

 42 

Sak 4023: Status Dodraugen 43 

 44 

Redaktør for Dodraugen har trukket seg, og det er ønske om at ny overtar og at det lages en 45 

utlysning blant studentene. Det er utarbeidet noen forventninger til redaksjonen fra AU, og det 46 

jobbes også med å lage en digital variant. Det kan være flere som utgjør redaksjonen, med en 47 

redaktør som har ansvaret. Det er flere interessenter, og AU utarbeider utlysning og legger 48 

frem vedtakssak om oppnevning av redaktør på neste møte.  49 

 50 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert51 
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Sak 4123: Revidering av VEL-middelordningen 1 

 2 

Nestleder og Organisasjonskonsulent har samarbeidet med å forbedre prosess rundt søknad, 3 

behandling, utbetaling og rapportering av VEL-midler.  4 

 5 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 6 

 7 

Sak 4223: Søknad om VEL-midler #11 8 

 9 

Sykepleie, alle tre år, fikk bevilget penger til en sosial sammenkomst for alle kull på 10 

sykepleie. AU innvilget søknaden og kr 5000 er utbetalt.  11 

 12 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 13 

 14 

Sak 4323: Søknad om VEL-midler #12 15 

 16 

Ludo Bar & Scene har søkt om støtte til gresskarkurs for sine frivillige. AU har behandlet, 17 

innvilget og utbetalt kr 5000,-  18 

 19 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 20 

 21 

Sak 4423: Søknad om VEL-midler #13 22 

 23 

Internasjonal beredskap kull 23 har søkt om støtte til middagspause under samling. AU har 24 

behandlet, innvilget og utbetalt kr 4000,-  25 

 26 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 27 
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Sak 4523: Søknad om VEL-midler #14 1 

 2 

Barnevern kull 21 har søkt om støtte til pizzafest med brus for klassen. AU har behandlet, 3 

innvilget og utbetalt kr 3500.  4 

 5 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 6 

 7 

Sak 4623: Søknad om VEL-midler #15 8 

 9 

Praktisk prosjektledelse søker om støtte til å gjennomføre et julebord for kullet i november, 10 

det er søkt om kr 14 175 for å dekke mat og drikke til 21 personer, noe som tilsvarer kr 675 pr 11 

student.  12 

 13 

Arbeidsutvalget anser arrangementet som et godt initiativ, men synes det er vanskelig å 14 

forsvare kostnadsbruken per student for arrangementet ved å vedta full søknadssum. I møtet 15 

ble det foreslått å innvilge et mindre beløp, kr 8400, noe som tilsvarer kr 400 pr student.  16 

 17 

Vedtak: Campustinget innvilger kr 8400 til Praktisk prosjektledelse. 18 

 19 

Sak 4723: Søknad om VEL-midler #16 20 

 21 

Vernepleie kull 23 har søkt om midler til mat og drikke under kullets time. AU har behandlet, 22 

innvilget og utbetalt kr 4900.  23 

 24 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 25 

 26 

 27 

 28 
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Eventuelt 29 

Sak 4823: Bilverksted bak ullageret 30 

 31 

Forrige campusting jobbet i samarbeid med BEA med å utbedre bilverkstedet til et 32 

oppholdssted for studentene. Det luftes med dette om arbeidet kan gjenopptas av 33 

Campustinget, med en befaring for å sjekke ut lokalet.  34 

 35 

Sak 4923: Opplæring av nye CT-medlemmer 36 

 37 

AU utarbeider et opplegg for introduksjon av de nyvalgte medlemmene.  38 


